



Dokumenttyp: Styrelsemöte

Informationsnivå:

Styrelse, Sektionsansvariga, projektgrupp

Datum: 2024-05-29

Tid: 18:00-20:00

Plats: Klubbstugan och via länk

Styrelsemöte

Närvarande i klubbstugan: Johan Schwab, Evert Carlsson, Sonny Larsson, Mats Svensson, Johan Lindqvist, Karolin Emanuelsson, Jerry Skoglund, Anton Nilsson och Fredric Skarenberg.

Via länk:

1. Mötets öppnande

Ordförande Johan Schwab hälsade alla välkomna

2. Val av sekreterare och justerare

Sekreterare Karolin Emanuelsson och justerare Johan Lindqvist

3. Godkännande av agendan

Godkändes

4. Föregående mötesprotokoll (godkännande)

Godkändes

5. Styrelse

I. Projekt mountainbike

- Max Fredriksson kommer att hjälpa till att designa den nya freestylebanan
- Slutet av v 27 kommer invigningen av teknikbanan ske

II. Säker förening

- Inget nytt

III. Kläder till försäljning

- Sektionerna har skapat upp en grupp som håller kontakten ang försäljningen

IV. Sommarjobbare

- Johan S, Jerry S och Sonny L kommer ha ett möte med berörda v 25
- Johan S har kontakt med Sia glass för att komma överens om vad vi ska ha för utbud

V. Tält och flaggor

- Vi beslutade att vi köper in ett tält utan logga, pga det extra pris som det kostar och köper istället in "strandflaggor" där vi sätter vår logga på. Johan S och Jerry S ansvarar för inköpet



- VI. **Sjukvårdsväskor**
 - Anton ansvarar för att köpa in material till att fylla våra sjukvårdsväskor och även ha ett litet lager hemma för påfyllnad
- VII. **Soptömning**
 - Vi kommer få matavfallskärl som vi behöver sortera. Vi ökar också upp upphämtningsintervallerna till 1 ggr/vecka

6. Ekonomi

- I. **Ekonomisk redovisning**
 - Anton kommer lägga ut informationslappar ang medlemsavgifter i postlådorna i Braås. Vi kommer även skicka ut mail till de tidigare medlemmar som vi har mailadress till
- II. **Övrigt**
 - Inget nytt att rapportera

7. Innebandysektionen

- I. **Sektionsinformation**
 - Väntar på besked ang halltider

8. Fotbollssektionen

- I. **Sektionsinformation**
 - P/F-15 lag är i gång att starta upp. Träning för dem sätts igång v 23
 - En träningsgrupp för alla över 15 år har startats upp. Mellan 10-20 stycken utövare på träningarna.
 - P-10 har varit på ett par poolspel och kommer inom kort anordna ett i Braås
- II. **Övrigt**
 - Vi kommer **inte** köpa in några 5-manna mål som vi tidigare har pratat om att göra. Vi kommer istället låna mål gratis av Fritidsförvaltningen vid poolspel

9. Sponsring

- I. **Bilda en sponsorgrupp**
 - Vi har fått in en del sponsorpengar från de som vi har pratat med. Bra jobbat



10. Cykelsektionen

I. Sektionsinformation

- Det har börjat lite mer än 20 barn, vilket är fantastiskt. Vi ser även fler barn från Braås samhälle som börjar. Det har vi saknat tidigare. Fortsätter det såhär måste vi få in fler ledare, vilket är ett mycket angenämt problem.

II. Övrigt

- Inget nytt att rapportera

11. Racketsektionen

I. Sektionsinformation

- Vi kommer börja samarbeta med Växjö TS vilket är roligt. Olaf sitter som spindeln i nätet här och håller kontakten

12. Anläggning (ar)

I. Rapportering ifrån projektgrupp samt plankomité

- Vi behöver sätta upp skyltar på anläggningen ang allmänna regler, kartor osv.

- Gamla kiosken ska rätas upp

- Vi bestämde att vi träffas för att gå igenom mer specifikt vad som ska göras. Jerry S skickar ut vilka datum som passar

II. Övrigt

13. Aktiviteter

I. Ledarutbildning

- Bra utbildning. Nyttigt att ledare träffas och utbyter erfarenheter och ge tips och råd till varandra

II. Blodomloppet

- Mats S tar ansvar att skicka ut information om hur och när man kan delta

III. Braåsfestivalen

- Festivalen sker 7/9. I år är det fotbollssektionen som har huvudansvaret, men vi alla hjälps åt. Mats S tar lead i detta och kallar till ett planeringsmöte i augusti

14. Övriga frågor



BRAÅS GOLF

Beslut:

Vi beslutade att vi köper in ett tält utan logga, pga det extra pris som det kostar och köper istället in "strandflaggor" där vi sätter vår logga på. Johan S och Jerry S ansvarar för inköpet

Mötets avslutande: Ordföranden Johan Schwab avslutade mötet och tackade för visat intresse

Sekreterare för mötet

.....
Karolin Emanuelsson

Justerare

.....
Johan Lindqvist

Ordförande

.....
Johan Schwab